
Geachte aanwezigen, 

 

Namens de bewoners van het Woonwagenkamp aan het Goudse Rijpad spreek ik vanavond onze 

zorgen uit. Allereerst willen wij u bedanken voor de tijd die wij hiervoor krijgen. 

In de vele uitingen van de gemeente spreekt u over participatie, graag de bewoners betrekken bij 

lokale projecten of initiatieven. Dit zijn mooie woorden maar aan de uitvoering schort het behoorlijk. 

Helaas zijn wij vanaf dag een tot aan het laatste onderzoek genegeerd en niet gehoord door de 

gemeente. En in het bijzonder de Wethouders. Dit terwijl wij als bewoners het meeste met het veld 

te maken gaan krijgen. 

Eind 2020 moesten wij, als bewoners van het woonwagenkamp, via de media vernemen dat het veld 

dat aan onze woonwagens grenst opgekocht was door de gemeente. Voorheen reed hier af en toe 

een boer die het veld onderhield of inzaaide met mais. Rust heerste hier. 

In 2021 is ons door Jeroen Kemna van de gemeente tussen neus en lippen door medegedeeld dat het 

veld gebruikt gaat worden voor een hondenlosloopgebied. Wij zijn niet om een mening gevraagd, dit 

is ons medegedeeld. 

Nu heeft u onlangs een onderzoek door een bureau laten instellen. In dit eindrapport staat dat het 

onderzoeksbureau risico’s voorziet bij een openbare variant. Ook in het Raadsvoorstel benoemd het 

college deze risico’s. Wat een belangrijk gegeven is, is dat het onderzoeksbureau ook benoemt dat de 

risico’s minimaal tot niet zijn bij een gesloten variant.  

Wij zijn in gesprek met de Stichting de AHB en delen ook de zorgen die zij hebben met betrekking tot 

risico’s en mogelijke overlast bij een openbare variant. De Stichting heeft inmiddels 8 jaar als goed 

gastheer gefungeerd op het huidige openbare veld. Zij hebben de ervaring en de expertise die u zo 

naast zich neerlegt. Wij zullen een toename van overlast gaan ervaren waarmee ons woongenot door 

uw beslissing zal worden aangetast. 

Laat ik voorop stellen dat wij liever helemaal geen hondenspeelpark daar zien komen. Wij zien liever 

een weiland met rust en stilte om haar heen. Maar mocht er dan toch een hondenspeelpark komen 

dan verzoeken wij u in te stemmen met een volledig gesloten veld waar openings en sluittijden 

gelden en beheerd wordt door een partij die wij kunnen aanspreken bij overlast. Deze 

verantwoordelijk en samenwerking zien wij zitten met de AHB en steunen dan ook hun 

visiedocument. 




